
Digitalt styrelsemöte BANK 2023-05-16 
Närvarande: MH, SK, WE, PB, HL, RAL, TJ, RAN 

 

1. Mötets öppnande. Ordförande MH hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

2. Föregående protokoll. Inga synpunkter har inkommit. Protokollet justerades kollektivt och 

lades till handlingarna. 

 

3. Inkommande post: 

 

 Ett antal mail från SBAK CS ang bassetfullmäktige och fråga om BANKs ansvarsfrihet 

samt nytt årsmöte 

 

 

4. Utgående post: 

 Ett antal mail till SBAK CS ang bassetfullmäktige och om ansvarsfrihet samt nytt 

årsmöte 

 Tackkort till BH för långvarigt arbete i avelsrådet. 

 

5. Ekonomi.   

Vi Har nu blivit godkända som kunder i SEB, vi har ett konto och vi har Swish. Våra medel 

kommer att överföras från Skånes sparbank, detta tar ca 2 veckor. Swishnumret kommer att 

läggas på hemsidan. 

Våra medel på är 42 556 kr 43 öre. Från dessa kommer fodringar att betalas ut så snart 

överföringen av våra medel är genomförd. 

Vi har även fått ett bluffmail till kassör ang utlandsbetalning, detta mail har inte besvarats. 

Styrelsen uppmanades att vara vaksamma. 

 

 

6. Extra årsmöte den 7/6. Kallelse har gått ut via personliga mail, på hemsidan samt i vår FB 

grupp fyra veckor innan. Detta enligt stadgarna. Alla medlemmar kallas. Mötet kommer 

enbart att avhandla ekonomi 2022 samt frågan om ansvarsfrihet. SK skickar ut länk till mötet 

till de anmälda. Styrelsen uppmanas att också anmäla sig. 

 

7. Rapport från bassetfullmäktige. Inga delegater från BANK närvarade då vi fick OK så sent som 

20 timmar innan mötet. SK närvarade i egenskap av delegat för NÖ lokalavdelningen. SK 

rådgjorde för fullmäktige: Ny ordförande för CS valdes, proposition om att minska antalet 

drevprovstarter avslog, motion om att få rösta via ombud bifölls. SK kunde även i korthet 

informera inför fullmäktigedelegaterna om BANKs problem med banken under året. 

 

 

8. Avelsrådet. Förfrågan på FB och via hemsidan om det finns intresserade personer som vill 

ingå i en avelskommitté har inte varit framgångsrik, vi behöver fråga personer direkt som kan 

tänkas vara intresserade direkt. Några olika namn togs upp. SK och ON som är 

sammankallade ska nu gå ut direkt till ev intresserade. 

 

 



9. Bassetbladet. Till BB nr 2 har korta presentation från styrelsens ordinarie ledamöter skickats 

in samt ordförandes rader. SK försöker även få med en blänkare om vårt uppfödarmöte i 

september. 

 

 

10. Aktivitet/ uppfödarmöte. Vi diskuterade datum för att hålla möte samt någon aktivitet på 

Jaktia i Jönköping. Styrelsen beslutade att det blir helgen den 16–17 september. PB och SK 

ser över programmet SK 

 

11. Övriga frågor.  

 

 Profilkläder Vi behövde en förnyadkontalt för inköp av profilkläder. SK stämmer av 

med företag som tidigare varit intressanta. 

 Elmia- I helgen den 18–20 maj äger jaktmässan rum på Elmia i Jönköping. PB från 

styrelsen kommer att bemanna monter en av dagarna. Basset öst ansvara och 

bemannar montern, 

 

12. Nästa möte är den 20/6 kl 19.00 digitalt. 

 

13. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 


